

阿尔及利亚出口认证 Market Access to Algeria



阿尔及利亚符合性证书(CoC)

The Certificate of Conformity of Algeria

根据阿尔及利亚中央银行第16/DGC/2009号文件,所有进入阿尔及利亚境内的产品必须获得由国际检验机构联盟(International Federation of Inspection Agencies,简称IFIA)的独立第三方成员机构颁发的符合性证书(Certificate de Conformité,简称CoC)。另外,从2009年7月27日起,所有运往阿尔及利亚货物的支付交易必须通过信用证(L/C)进行。德国莱因TÜV是国际检验机构联盟成员之一。我们会根据阿尔及利亚国家标准(IANOR)或国际标准(ISO,IEC)对产品进行验证,其测试还可与TÜV,GS,CE,CB等服务相结合以节约客户成本。

As regulated by note no 16/DGC/2009 of the Central Bank of Algeria, a Certificate de conformity(CoC)issued by independent third parties being member of IFIA(International Federation of



Inspection Agencies) is necessary for products to be imported to Algeria. Since 27 July 2009, payment transactions for all imports to Algeria must be processed via Letters of Credit (L/C). TÜV Rheinland Group is a member of the IFIA.we will certify products according to relevant Algeria (IANOR) or international standards (ISO,IEC), and the testing can be combined with other services provided by TÜV Rheinland, e.g. TÜV, GS, CE, CB to control costs.

产品范围 Product scope

所有进口到阿尔及利亚的消费品必须随附一张符合性证书 (CoC),其中涉及的商用与工业产品包括

- □□电动工具和园林工具
- □ 工业机机器
- 电器附件
- 零组件
- 其他产品

All consignments of imported consumer goods should Be accompanied by a Certificate of Conformity,including Following commercial products

- Pow er tools and garden tools
- Industrial machinery
- Electric accessories
- Components
- Others

验证流程 Certification procedures

1

产品测试(如适用) Product testing (if applicable) 2

德国莱茵TÜV强制性发货前检验 Mandatory pre-shipment inspection by TÜV Rheinland 3

德国莱茵TÜV文件审核 Documentation review by TÜV Rheinland 4

德国莱茵TÜV签发CoC证书 CoC issuance by TÜV Rheinland

相关技术讯息 Technical information

- □ 阿尔及利亚官方电压为220V,频率为50Hz
- 届头与法国/比利时插头一致,一种是 I 类带2根插针和一个接地孔,另一种是Ⅱ类带2根插针
- The rated voltage in Algeria is 220V/50Hz
- The plug is identical to France / Belgium plug. One plug type is of Class I w ith 2 pins and 1 earthing contact, the other is of Class II w ith 2 pins

德国莱茵TÜV大中华区 TÜV Rheinland Greater China 服务热线 Hotline 4008831300 / 8009993668 +852 21921022 (中国香港 Hongkong) GIIT-GCN@tuv.com

关注我们的微信:

TÜV莱茵

TÜV莱茵 COC符合性检验





